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INTERPELACJA

Sprawa: dot. głównej drogi biegnącej przez m. Noskowo

Zwracam się z interpelacją w sprawie komisyjnego przeglądu/kontroli stanu odremontowywanej głównej

drogi w szczególności kontroli sprawdzenia stanu osadzonych studzienek kanalizacyjnych jak

obsadzenie pokryw rewizyjnych studzienek deszczowych.

Od prawie roku czasu informuję Pana, że mieszkańcy zwracają mi jako Radnemu uwagę na fakt iż

studzienki się zapadają i podobno są źle osadzone, dodatkowo nie dawnotj. 21 maja br. dosłałem na

maila Pracownika Gminy fotografie popękanego asfaltu wokół studzienek kanalizacyjnych.

Informował mnie Pan pisemnie, iż droga jest nadal objęta gwarancją Wykonawcy, jednak na moje

zgłoszenia brak jest reakcji i informacji zwrotnej od Pana. Brak działań z Pańskiej strony może

spowodować, że Gmina Sławno poniesie koszty naprawy drogi bo gwarancja Wykonawcy minie albo już

minęła. Będzie to budzić efekt Pańskiej niegospodarności.

Proszę zatem o informację:

Jakie zostały podjęte działania z Pańskiej strony od czasu moich monitów na Sesjach Rady Gminy

Sławno.

Czy jakakolwiek kontrola wizualna/naoczna odbyła się w sprawie moich zgłoszeń dot, zapadających się

studzienek jak tak to jakie są uzgodnienia i co może być przyczyną zapadania się studzienek i pękania

asfaltu wokółnich.

Czy Wykonawcazostał powiadomiony o w/w zgłoszeniach.

Również po przeprowadzonych kontrolach drogi głównej wnoszę o pisemne powiadomienie o wynikachi

uzgodnieniach i dalszych działaniach.
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